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Referat - møde m. repræsentanter fra beboer-, grundejerforeninger 
og skole, Grønningen 20240916 

Dato for møde: 16. september 2024 

Til stede: 

AB Vest: John Kaubak Pedersen og Claus Agerskov 
VA6: Erik Hansen og Erik Kristensen 
Vest 3: Jesper [efternavn ukendt] 
Egelundsskolen: Kasper Hajslund, viceforstander 
Albertslund Kommune: Nanna Moesgaard, projektleder 
Rådgiver: Mathilde Bjerregård, WSP 

Vest 1, Vest 2, Troldehøj og Toftekær er også inviteret. De har været forhindret 
i at møde op.  

 

Referat 

Mødet er afholdt med repræsentanter fra omkringliggende beboerforeninger, 
grundejerforeninger og skolen. Mødet er afholdt for at få input til det udkast til 
projektforslaget, som er lagt på projektets hjemmeside, inden det endelige 
projektforslag præsenteres for alle d. 8. oktober. 

Vi diskuterede: 

- Placering af legeplads 
o Der er afsat penge særskilt til legeplads. På tidspunktet, hvor 

pengene er afsat, var det tiltænkt, at legepladsen skulle ligge 
hvor den gamle legeplads lå (ved AB vest).  

o AB Vest ønsker at legepladsen ligger hvor den oprindeligt var 
tænkt, i stedet for at udbygge/opgradere den eksisterende 
legeplads. VA 6 er enige. 

- Trafiklegeplads 
o Etableres på en af de eksisterende boldbaner. Skolen og 

foreningerne synes det er et godt tiltag. Kommunen har én 
trafiklegeplads, som nedlægges snarligt. Børn skal kunne 
færdes sikkert i trafikken. Placeringen på Grønningen giver god 
mening ift. nærvedliggende daginstitutioner. 

- Hundelegeplads 
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Side 2 af 2 

o I dag bruges det midterste boldbur til hundelegeplads. I 
forvaltningen har der ikke været nogle klager ved brugen af 
denne. AB Vest udtrykker bekymring over placeringen ifht. 
hundelorte og sommermåneder. 

- Stisystem på græsareal 
o Der er opbakning til det 

- Biodiversitet 
o Opbakning til det. VA 6 har udtrykt bekymring over for meget 

højt græs og evt. påvirkning det måtte have på allergi. 
o Alle eksisterende træer bevares. Dog undtaget træer omkring 

boldburene. Her bevares nogle træer, andre 
bevares/opstammes og underbeplantningen fjernes, så det er 
muligt at kigge under kronen. 

- Opmaling af f.eks. løbebane (10 m – 20 m – 30 m osv.), afstande 
mellem planeter eller lign. på cykelsti til undervisningsformål. 
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